
k:s

Irc.nanyszám .

KERESZTÉNYDEMOKRATA NÉPP

	

ett : 2009

	

2 7.
ORSZÁGGY ŰLÉSI KÉPVISELŐ

Dr. Szili Katalin
az Országgyűlés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony !

A Házszabály 91 . § alapján felvilágosítás kérése céljából "Terveznek-e ösztönözni a
Magyar Villamos hálózatának felkészítését az alternatív energiaforrások fogadására? "
címmel írásbeli kérdést kívánok feltenni Szabó Imre környezetvédelmi és vízügyi miniszte r
úrnak .

Tisztelt Miniszter úr !

Az EU direktívája minden európai tagállam számára megállapította a megújul ó
energiaforrásokra vonatkozó kötelez ő célkitűzést, így Magyarországnak a megújulók arányát
is . Az energiaszerkezetben 2005-ben mért 4 .3%-ról 13%-ra kell növelni 2020-ra . „Az Európai
Bizottság tanulmányában használt modell szerint Magyarország potenciálja alapján 2020-r a
20%-os arány is teljesíthető lenne. Jelenleg is érvényben lévő 330 MW-os korlátozás és a
villamos hálózat rugalmatlansága miatt rendkívül lassan tudnak csak létesülni a
szélerőművek .

Kérdéseim :

1, Mikor kívánja a két érintett minisztérium egyikének vezet őjeként érdemben felülvizsgálni a
villamos hálózat és a szélerőművekhez kapcsolódó jogszabályok működő képességét?

2, Tervezik-e, hogy a kapcsolatot létesítve az energia-szolgáltatókkal megkönnyítsék a
befektetők lehetőségeit szélerőművek hálózatra kapcsolásához?

3, Mikor terveznek egy átfogó cselevési tervet megfogalmazni, amiben már az alternatí v
energiaforrások szerepelnek, mint potenciális erőművek?

Várom megtisztel ő válaszát .
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dr. Rétvári Benc e

országgyűlési képviselő (KDNP)

Írásbeli Kérdés
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